



About 簡介：

SouthPro Enterprise Ltd. is a professional kitchen equipment manufacturer from Korea for over 25 years.

公司位於韓國，25年內透過不斷發展及提高產品性能質量，創造出適合亞洲市場及達國際標準之洗碗碟機。

Commercial Dishwasher Specialty 洗碗碟機特點：

High Durability 耐用可靠

The various metal parts are made of SUS 304 stainless steel (1.0~1.2T) for durability.

機器採用厚度為304鋼板(1.0~1.2T)的韓國鋼材鑄造，以耐用及可靠為最大考慮因素。

User-friendly 切合需求

The dishwasher is specially design for the Asian market. The smart control display panel is user-friendly, and make daily kitchen operation smooth and easy.

設計配合亞洲人身型，機身設計輕巧靈活。簡易的操作版面讓廚房運作快速順暢。

High Technology 先進技術

The smart control provides users easy operation, inspection and maintenance.

發展先進技術，讓客戶不論在操作、檢查及維修儀器方面也輕易處理，提高產品的適用性。

Excellent after sales service 售後服務

We provided excellent after sales service including maintenance and detergent supplying.

完善的售後服務包括產品檢查、維修及清潔劑供應，令產品的功能一直完美發揮。



MODEL 型號	: SPJ-1005 E
TOTAL LOADING 總功率	: 5kW / 9.2kW
ELECTRICAL RATING 用電規格	: 220V, 50Hz, 1p 380V, 50Hz, 3p
CAPACITY* 清洗量*	: 60 racks/h 1,800 plates/h
CYCLE TIME 洗滌時間	: 60/75/99 sec
WASH & RINSE TANK 主洗及升溫器容量	: 35L, 23L
WASH & RINSE TEMPERATURE 主洗及漂洗溫度	: 68±2°C, 90±°5C
DIMENSION 安裝尺寸	: 650 x 735 x 1350mm

*Depends on tableware size and types

*視乎餐具大小而定

SPJ-1005 E SERIES 系列

Slider Type DishWasher SPJ-1005E - Suitable for open kitchens, coffee shops and bars.

SPJ-1005E - 適合開放式廚房、咖啡店、水吧

Introduction : Fit under the counter design for space saving
簡介 : 麵包箱式「揭蓋」設計，適合樓底較矮小的廚房使用。體積小巧，更易融入裝修。

Product Specialty 優勝之處：

High Durability 高耐用性

Unique water tank designs to allow easy cleaning. Outer case, interior and tank are built with SUS 304 grade stainless steel (1.0~1.2T) for high durability. 外殼、內部及水箱皆採用304鋼板(1.0~1.2T)的韓國鋼材鑄造，使耐用性大大提升。

Stainless Steel Washing and Rinsing Spray Arms 不銹鋼洗水及過水臂

Spray arms are designed to prove specified spraying angles to eliminate from missing any blind spots. 機箱內上下均設有洗水及過水臂，不會錯過清洗任何盲區。

Flexible Installation 彈性安裝

Small scale equipment aims to fit in compact kitchens with low ceilings. The front loader design allows space in the kitchen to be fully utilized. 機身輕巧，設計針對細小空間，其麵包箱式「揭蓋」設計不用預留上方位置，令空間更能靈活運用。

SPJ-1001 E SERIES 系列

suitable for small and medium sized restaurant
適合中小型餐廳

Introduction : Compact size, effective and low water consumption .
簡介 : 機身小巧但效率高，耗水量低。

Product Specialty 優勝之處：

Advanced Equipment 更高配備

Unique water tank designs for easy cleaning. Outer case, interior and tank are built with SUS 304 grade stainless steel (1.0~1.2T) for high durability.
外殼、內部及水箱皆採用304鋼板(1.0~1.2T)的韓國鋼材鑄造，使耐用性大大提升。

Stainless Steel Washing and Rinsing Spray Arms 不銹鋼洗水及過水臂

Spray arms are designed to prove specified spraying angles to eliminate from missing any blind spots.
機箱內上下均設有洗水及過水臂，不會錯過清洗任何盲區。

Round Window 一目了然

Round window on the hoop cap for easy viewing of the cleaning procedure inside the equipment. Ensure the sanitation and safety of the cleaning process.
透過圓形透視窗監察機內運作，確保清洗過程之衛生及安全。

Wash Tank Heating Device 主洗水箱加熱棒

500W heater device is installed to speed up the heating process and to maintain water temperature.
500W加熱棒可快速加熱主洗水箱。

SMART Maintenance System 智能檢修系統

With SMART PCB system, inspection can be done without dismantling the equipments.
透過系統可在不拆開機器之情況下檢查部份運作，減少因拆件而造成的耗損。



MODEL 型號	: SPJ-1001 E
TOTAL LOADING 總功率	: 4.7kW / 9.2kW
ELECTRICAL RATING 用電規格	: 220V, 50Hz, 1p 380V, 50Hz, 3p
CAPACITY* 清洗量*	: 60 racks/h 1,800 plates/h
CYCLE TIME 洗滌時間	: 60/75/90 sec
WASH & RINSE TANK 主洗及升溫器容量	: 35L, 22L
WASH & RINSE TEMPERATURE 主洗及漂洗溫度	: 60~70°C, 85~95°C
DIMENSION 安裝尺寸	: 620 x 615 x 1350mm

*Depends on tableware size and types
*視乎餐具大小而定

SPJ-2001 E SERIES 系列

suitable for large size restaurants and hotels.
適合大型餐廳、酒店

Introduction : Powerful pumps and rank conveyor are installed for efficient cleaning quality. Recommended catering capacity is 300 to 400 people.

簡介 : 高馬力馬達及水力設計，配合運輸帶便利清洗過程，適合300至400人餐飲場所使用。

Product Specialty 優勝之處 :

Advanced Equipment 更高配備

Powerful 3 HP wash pump and 3 rinse arms are installed to guarantee maximum hygiene and wash results. Dish-ware loading position can be changed from left to right and vice versa.

備有3匹馬打，清洗區域內上下均設有的三條洗水臂使清洗效果更快、更乾淨。用家在不用改動廚房及其它設備的擺放位置情況下可按照要求改變碗碟進出方向。

High Durability 高耐用性

Unique water tank designs for easy cleaning. Outer case, interior and tank are built with SUS 304 grade stainless steel (1.0~1.2T) for high durability.

外殼、內部及水箱皆採用304鋼板(1.0~1.2T)的韓國鋼材鑄造，使耐用性大大提升。

SMART Maintenance System 智能檢修系統

With SMART PCB system, inspection can be done without dismantling the equipment. 透過系統可在不拆開機器之情況下檢查部份運作，減少因拆件而造成的耗損。

Wash Tank Heating Device 更自動化

For efficiency of operation, conveyor is installed to automatically transport the containers to complete the cleaning process.

配有運輸帶，更能提升日常運作的效率。



MODEL 型號	: SPJ-2001 E
TOTAL LOADING 總功率	: 30.6kW / 34.6kW
ELECTRICAL RATING 用電規格	: 380V, 50Hz, 3p
CAPACITY* 清洗量*	: 150 racks/h 4,500 plates/h
CYCLE TIME 洗滌時間	: 1.0-1.4 m/min
WASH & RINSE TANK 主洗及升溫器容量	: 80L, 75L
WASH & RINSE TEMPERATURE 主洗及漂洗溫度	: 60~70°C, 85~95°C
DIMENSION 安裝尺寸	: 1340 x 700 x 1400mm

*Depends on tableware size and types

*視乎餐具大小而定

